
Zápis z řádného zasedání AS FaVU v Brně 
ze dne 27. 9. 2006 

 
 
Přítomno: Mgr. Irena Armutidisová, Kristýna Cílková, doc. ak. soch. Michal Gabriel,  
  ak. mal. Vladimír Merta, Zuzana Musilová, doc. Mgr. Jana Preková,  
  Mgr. Veronika Psotková, prof. PhDr. Jan Sedlák, CSc., ak. mal. Margita Titlová,  
Omluveni:       Petr Dub, DiS, doc. ak. soch. Martin Mainer,  
Nepřítomen: 
Hosté:   Mgr. Jaroslava Bílá, Mgr. Richard Fajnor, doc. PhDr. Petr Spielmann, dr.h.c. 
 
 
Program zasedání: 
 
1.  Schválení programu (doc. Gabriel) 
2. Schválení zápisu ze zasedání AS FaVU ze dne 21. 6. 2006 v Brně (doc. Gabriel) 
3. Zpráva ze zasedání AS FaVUT v Brně (p. Dub, DiS, doc. Kvíčala, PhDr. Spoustová) 
4. Zpráva o činnosti FaVU VUT v Brně (doc. Spielmann) 
5. Schválení Dlouhodobého záměru FaVU VUT (předkládací lhůta začala běžet dnem 21. 6.      
2006, doc. Spielmann) 
6. Zpráva o hospodaření (Mgr. Bílá) 
7. Stanovení následujícího termínu zasedání AS (doc. Gabriel) 
8. Různé 
 
Ad 1. 
AS schválil program řádného zasedání. 
Hlasování: 
Pro: 7; proti: 0; zdržel: 0 
 
Na AS se dostavila doc. Preková 
 
Ad 2. 
AS schválil zápis z minulého zasedání AS. 
Hlasování: 
Pro: 7; proti: 0;  zdržel: 1 
 
Na AS se dostavila sl. Musilová 
 
Ad 3. 
Zpráva ze zasedání AS VUT nebyla projednána. 
 
Ad 4. 
- doc. Spielmann informoval AS o založení projektu CETI, kterého se bude účastnit i FaVU a 
fakulta architektury 
- AS schválil změny ve Směrnici o příjímacím řízení do doktorského studia na akademický rok 
2006/2007, které projednala oborová rada – týkají  se termínu přijímacích zkoušek  (původní 
termín 27. 9. 2006)  a termínu podání přihlášek do doktorského studia (původní termín 30. 8. 
2006), zároveň byla do směrnice doplněna témata a školitelé. 
Hlasování o změnách ve směrnici: 
Pro: 9;  proti: 0;  zdržel: 0 
 
 



Ad 5. 
AS schválil Dlouhodobý záměr FaVU VUT. 
Hlasování: 
Pro: 9;  proti: 0;  zdržel: 0 
AS souhlasí s žádostí  doc. Spielmanna a Mgr. Fajnora o  dodatečné doplnění  Dlouhodobého 
záměru FaVU VUT. 
 
- Doc.Spielman informoval AS o zaslání dopisu rektorovi s žádostí o změnu navýšení 
koeficientu. Rektor doplní dopis o vyjádření z rady VŠ a konference rektorů.  
Doc.Münstrová předá  FaVU kriteria k navýšení koeficientu. 
- dr. Klíma z AMU Praha nabízí FaVU účast v rozvojovém programu – Využití starých 
průmyslových budov pro umělecké účely. Doc. Spielmann navrhuje účast v programu využít – je 
důležité z hlediska navýšení koeficientu. 
- na výroční schůzi evropského sdružení vysokých uměleckých škol bude projednána podpora 
navýšení koeficientu 
 
Mgr. Bílá seznámila AS s hospodařením ke dni 30. 6. 2006: 
Vyčerpáno celkem:  65,91 % 
Upravení plánu – navýšení přesunem z jiných položek  -  cestovné  
                                              - opravy a udržování 
 
Stav hospodaření k 27. 9. 2006:  materiál: 57,09 %, energie: 60 %,  opravy: 84 %, cestovné: 68% 
         mzdové náklady: 67 %, ostatní služby 40 % 
Čerpání v atelierech: informace u tajemnice fakulty 
 
- Mgr. Bílá informovala AS o doplacení příplatků studentům za senát.  
- Mgr. Bílá upozorňuje senátory na informace o penzijním a životním připojištění, které mají ve 
svých fakultních schránkách a na fakultním webu. 
 
Ad 7. 
Termín příštího zasedání AS byl schválen na 25. 10. 2006 
Hlasování: 
Pro: 8;  proti: 0;  zdržel: 1 
 
Ad 8. 
- sl. Musilová informuje AS o zřízení internetových stránek akademického senátu, zaroveň 
přednesla pozvánku na výstavu Zdeňka Košky 
- Mgr. Armutidisová informuje AS o schválení na oborové grantové komisi 3 grantů  pro Mgr. 
Fajnora, prof. Rullera a Mgr. Palu. 
- doc. Spielmann předkládá senátu návrh připravit výstavu, která by prezentovala FaVU 
v zahraničí. Zastoupeni by byli 3 učitelé, dnešní i bývalí, každý učitel si vybere 5 studentů. Je 
možné vydání reprezentativní publikace v němčině i angličtině. Výstava je myšlena jako příklad 
tvorby 2 generací – učitele a žáka. Doc. Spielmann žádá o zaslání obrazových návrhů k výstavě. 
 
 
Zapsala: Ivana Chvátalová 
Verifikoval: doc. ak.soch. Michal Gabriel 
  
 
 
 
 



 
 
 
 
 

 
 
 

 
 

 
 
 

 


